

Date: 03/02/2022

Ref: 2022MTM129 /NW/G006/2022

إنذار ملاحي

NAVIGATION WARNING # G006/2022

Jabal Ali Approach Buoy - Reported Unlit

This is to inform all the stations that the Jabal Ali Approach Buoy (25°10.60' N, 054° 52.33' E) is reported unlit.

All vessels are advised to navigate with extreme cautions.

All VTS (Hamriyah port, Khor Dubai, Port Rashid, Fishing Harbours and Jabal Ali Port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organizations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

الإبلاغ عن عطل إضاءة عوامة الوصول لميناء جبل علي

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه قد تم الإبلاغ عن عطل إضاءة عوامة الوصول لميناء جبل علي (25° 10.60' N, 054° 52.33' E).

على كافة الوسائل البحرية الإبحار بحیطة وحذر شديدين.

على جميع العاملين على نظام متابعة الوسائل البحرية في (ميناء الحمرية، وخور دبي وميناء راشد، ومرافق الصيد وميناء جبل علي) إبلاغ الوسائل البحرية بهذا الخصوص.

على مالكي السفن، والوكلاء، والمستأجرين، والمراسي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الالتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

كابتن إبراهيم أحمد

مدير إدارة حركة المرور البحرية

